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B4_E8_80_83_c73_582670.htm Write an essay of 160-200 words

based on the following drawing. In your essay, you should: 1)

describe the drawing briefly, 2) explain its intended meaning, and

then 3) give your comments. 范文： From the picture we can see

that hundreds of farmers are circling around a TV, learning from the

program “Daily Agricultural Information”. Obviously, the

farmers have strong desires to obtain relevant information that may

bring them more technology and income. But due to the poor

circumstances, their access to such knowledge is insufficient and the

quantity of information is limited as well. The picture makes it

obvious that we should improve information facilities so that farmers

can connect with the market and gain more agricultural information.

Firstly, government should assign experts to rural areas. By

face-to-face communication, experts can teach farmers the

knowledge on farming and help solve puzzles and problems.

Secondly, we should improve farmers’ access to the domestic

agricultural market. For instance, via internet services, farmers can

obtain information about the demands and supplies of certain

produces. In this way, farmers are equipped with a clearer

understanding of the market, and thus benefit more. Lastly, we

should train more talents specializing in agriculture Farmers are

industrious people who provide us with abundant food. The picture

indicates that we should improve rural environment and conditions.



More importantly, the fundamental method to assist them is to have

them fully involved into the information revolution so that they can

share more of the fruit of economic development. 译文： 从这幅图

中我们可以看到，成百上千的农民们围在一个电视机周围，

收看“每日农经”节目并学习其中信息。很显然，农民们有

着取得相关信息的强烈意愿，以学习更多的技术、增加收入

。但是由于条件所限，他们取得这些信息的途径非常有限，

信心量也不足。 这幅图很清楚地告诉我们应该通过改进信息

方面的设施来帮助农民与市场相联、得到更多的农业信息。

首先，政府应该指派更多的专家到农村地区。通过面对面的

交流，专家们可以教授农民关于种地的知识，帮助他们解决

各种疑团和问题。第二，我们应该改进农民们与国内市场的

联系。例如，通过互联网服务，农民们可以得到关于某些农

产品的市场供求信息。通过这种方式，农民们能够对市场有

更加清楚的了解，因此获益更多。最后，我们应该培养更多

农业方面的人才。 农民们都是非常勤劳的人们，他们为我们

提供了足够的食物。这幅图说明我们应该改进农村的环境和

条件。帮助农民的最根本方法就是让他们更加充分地融入信

息革命、分享经济发展的果实。 闪光词汇及词组： circle

around: 围在⋯⋯周围 circumstance: n. 情况 access: n. 途径

insufficient: adj. 不足的，不够的 assign: v. 指派 face-to-face: adj. 

面对面的 domestic: adj. 国内的 demands and supplies: 供求

produce: n. 农产品 specialize: v. 专攻，专门研究 information

revolution: 信息革命 万能句型： The picture makes it obvious

that we should⋯ More importantly, the fundamental method to⋯
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